
         R O M Â N I A
JUDEŢUL SATU MARE
CONSILIUL LOCAL AL
MUNICIPIULUI CAREI

P R O C E S  -  V E R B A L
al şedinţei ordinare din data de 27.07.2015
a Consiliului Local al Municipiului Carei 

Sunt prezenţi 14 consilieri, absenţi domnii consilieri Brem Arpad, Fazakas Zoltan, Oneţ Ioan
Venig Gabriela, şi Mocanu Alina.

Şedinţa este condusă de domnul consilier Păuşan Marcel-Bujor.
Se supune la vot procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 30.06.2015, care se aprobă

cu unanimitate de voturi.
D-nul preşedinte de şedinţă prezintă  proiectul ordinii de zi, după cum urmează :

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului  de fezabilitate al obiectivului de investiţie : 
„Realizare iluminat arhitectural zona Statuii Sf. Florian”

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Direcţiei 
Publice de Asistenţă Socială Carei

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi al statului de funcţii al Direcţiei Publice de 
Asistenţă Socială Carei

4. Proiect de hotărâre privind înregistrarea în domeniul public al municipiului Carei prin prima 
înscriere în evidenţele de carte funciară a drumurilor de exploatare situate în extravilanul 
municipiului Carei

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea amplasării unui monument menit să comemoreze amintirea 
celor 284 familii de români refugiaţi din Carei ca urmare a Diktatului de la Viena din 30 august  
1940 

6. Diverse 
Se propune completarea ordinii de zi cu un proiect şi anume : Proiect de hotărâre privind 

alocarea unor fonduri pentru organizarea „Zilelor Iancului” din satul Ianculeşti 
Se supune la vot ordinea de zi cu completarea făcută şi se aprobă cu unanimitate de voturi.
Se trece la discutarea primului punct de pe ordinea de zi :

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului  de fezabilitate al obiectivului de investiţie : 
„Realizare iluminat arhitectural zona Statuii Sf. Florian”

Dl. consilier Ciută, arată că zona este foarte bine iluminată, chiar şi statuia,  din materialele 
prezentate nu rezultă unde se vor monta cele trei corpuri de iluminat, nu este anexată nici o schiţă. 
Menţionează că la Monumentul ostaşului român sunt vreo patru corpuri de iluminat.

Dl. viceprimar răspunde că după reamenajarea parcului, consideră necesar iluminatul 
arhitectural pentru evidenţierea mai accentuată a zonei. Referitor la zona Monumentului ostaşului român, 
dacă se consideră că este necesar, trebuie demarată realizarea unui studiu pentru montarea unor stâlpuri de 
iluminat.

 Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Direcţiei 

Publice de Asistenţă Socială Carei
  Dl. consilier Ciută, consideră  că este păcat să discutăm un regulament într-o perioadă de 
concediu, când sunt prezenţi 14 consilieri.
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Dl. consilier Bucureştean, arată că există unele aspecte cum ar fi : realizarea activităţii 
financiar-contabilă, şi elaborarea şi implementarea unor proiecte cu finanţare naţională şi internaţională, care 
nu sunt clare.

Dl. consilier Bontea, arată că la art.11 apare că directorul executiv asigură conducerea, 
coordonarea şi controlul serviciilor, iar la art.15 este prevăzut că primarul şi secretarul au competenţa de 
coordonare a activităţilor direcţiei.

Doamna Monica Radu, răspunde la întrebările puse de domnii consilieri.
Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu 10 voturi pentru şi 4 abţineri (grupul PNL).

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi al statului de funcţii al Direcţiei Publice de 
Asistenţă Socială Carei

 Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu 10 voturi pentru şi 4 abţineri (grupul PNL).
4. Proiect de hotărâre privind înregistrarea în domeniul public al municipiului Carei prin prima 

înscriere în evidenţele de carte funciară a drumurilor de exploatare situate în extravilanul 
municipiului Carei

  Dl. consilier Bucureştean, arată că proiectul este binevenit punând întrebarea că până acum 
unde au fost înregistrate aceste drumuri, şi dacă mai există drumuri de exploatare care nu sunt înregistrate în 
evidenţele U.A.T. Carei.

Dl. ing. Emil Petcu – şef Birou PADPPA, arată că drumurile agricole neamenajate nu au fost 
înregistrate în evidenţele U.A.T. Carei, sau la O.C.P.I. Pentru participarea la proiecte pentru amenajarea 
acestor drumuri este necesară să fie înregistrate în domeniul public al municipiului.

Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea amplasării unui monument menit să comemoreze amintirea 

celor 284 familii de români refugiaţi din Carei ca urmare a Diktatului de la Viena din 30 august  
1940 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu schiţa finală a monumentului - cu cruce, varianta 
modificată aprobată de Asociaţia Judeţeană a Refugiaţilor. Pe planul de situaţie de la Serv. de Urbanism locul
de amplasament al monumentului este prea aproape de statuia lui Avram Iancu.

Dl. ing. Egli Sebastian arată că locul de amplasament al monumentului este în zona statuii lui 
Avram Iancu, nu chiar la punctul marcat pe schiţă.

Dl. consilier Ciută, pune întrebarea domnului Bertieanu : „Cine va comanda, cine plăteşte 
acest monument? Ştiu foarte bine cât de mult vă doriţi acest monument şi văd că aţi încercat să faceţi cu 
preţul cât mai mic, soclul construit din beton armat şi vopsit cu vopsea gălbuie, crucea din lemn. Eu zic că 
am putea să-i ajutăm pe aceşti oameni cu o sumă să facem un soclu îmbrăcat în piatră, care nu costă foarte 
mult, să nu punem o vopsea care într-un an doi, de la îngheţ de la ploaie o să cadă.”

Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu unanimitate de voturi.
6. Proiect de hotărâre privind alocarea unor fonduri pentru organizarea „Zilelor Iancului” din satul 

Ianculeşti 
 Dl. consilier Ciută, propune consilierilor să aprobe proiectul „nu este o sumă mare, să-i ajutăm
pe aceşti oameni să-şi organizeze şi ei cum se cuvine aceste Zile ale Iancului.”

Dl. consilier Poosz în numele fracţiunii UDMR propune alocarea sumei de 12.000 lei, cât s-a 
alocat şi anul trecut.

Dl. consilier Ciută, consideră că este foarte greu să se organizeze acest eveniment din suma de
12.000 lei, care include cheltuieli cu scena, cu curentul electric, cu artiştii şi formaţiile artistice, propunând 
suma de 15.000 lei. 

Se supune la vot propunerea domnului consilier Poosz Szabolcs, respectiv 12.000 lei, care se 
aprobă cu 10 voturi pentru şi 4 abţineri (grupul PNL).

  Nefiind alte probleme, şedinţa se încheie.

                 PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ                    S E C R E T A R 
                       Marcel-Bujor PĂUŞAN                                cons. jr. Anca  DEMIAN         
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